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Protokoll 8-19 
Fört vid styrelsemöte på Scandic Falun, 
den 19 oktober 2019 kl. 14.25 – 16.00 
 
 
 
 
 
 
 
Närvarande 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Frånvarande 
 
 
 
 

Elinore Selldén (ES), ordförande 
Urban Larsson (UL), vice ordf. 
(t.o.m. vid §7k) 
Åsa Malkusson (ÅM), sekreterare 
Susanne Jonsson (SJ), kassör 
Annika Wickström (AW) 
 
Annsofie Carlsson (AC), Jur. rådg. 
Barbro Tägtström (BT), revisor 
Pererik Bergström (PB), revisor 
 
Annsofi Wikström (AsW) 
Sven-Olov Borg (S-OB) 
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§ 1. Mötets öppnande. 

Ordföranden hälsar alla välkomna till dagens möte och förklarar detsamma 
öppnat.   
 
 

§ 2. Förslag till dagordning. 

Den föreslagna dagordningen godkändes. 
 
 

§ 3. Föregående protokoll. 

Protokoll 7-19 godkändes och lades till handlingarna. 
 

 
§ 4. Kvarstående / pågående arbeten. 

 Inget kvarstående finns. Att göra listan är tom. 
 
 
§ 5. Ekonomisk redogörelse. 

Ekonomisk redogörelse utskickad. 
 
Ett av fasträntekontona (konto 1932) har löpt ut och övergått till ett ej låst konto. 
BESLUT: Kontot skall inte låsas igen. 
 
Två stycken alkomätare inköpta samt 3000 st. blåsrör för 12 400 kr. 
 
Kommande utgifter: 
- Ordförandekonferens kommande helg. 

- Sportgrenskonferenser (Urban J, Benny C, Mats M, Yasmine B, ev Lars-

Åke) 

- Kurs för domare och tävlingsledning 

 
§ 6. Inkommen post. 

Avtal NeH där det inhandlats 2 jackor förra året. Intresset lågt. 
 
River Valley Racing intresserade av att komma in i SBF. AW fortsätter 
diskussionen med dem. 

 
 

§ 7. Rapporter och uppkomna frågor. 

 a) Rapporter från SGA och rådgivare. 
Folkrace – via mail 
Mats avsäger sig SGA-uppdraget men stannar kvar tills ny SGA tillsatts. 
 
Rallycross – via mail 
Förarutbildning i Bollnäs den 2/11 för rallycross och crosskart. 
Varit på möte i Tierp. 
 
Racing – via Elinore 
3 aktiva förare men ingen verksamhet. 
 
 



Bil-Orientering – via mail 
SGA avsäger sig tyvärr uppdraget på grund av hälsoskäl. Kvarstår dock fram till 
årsmötet. 
 
Karting – via Urban L 
2 aktiva förare som visar framfötterna. 
 
Jobb för styrelsen att få igång alla SGA samt hitta nya till de vakanta posterna. 
 
Tillstånd – Urban J 
BESLUT: Tillståndsavgifter för 2020 fastställs enligt förslag från UJ. 
 
b) Utandningsprov tävlingar. 
Blåsning på 2-dagare i Borlänge. En förare blåste positivt på lördagen, ingen på 
söndagen. 
 
Försöka redan nu att planera 2020 års tävlingar som ska ”blåsas”. 
   
c) Arbetsdag med ”föreningsteknik”/Arbetsbeskrivning. 
Denna har varit under förmiddagen dagens datum. ES och UL kommer att 
sammanställa de ändringar som gjorts i arbetsbeskrivningen under dagen och 
skickar ut till styrelsen för påseende. 

 
d) Utbildningar. 
Domarkurs 24/11. I dagsläget 7 anmälda 
Tävlingsledning 23/11. Inbjudan har inte kommit ut ännu. 
 
Tillsättande av utbildningskommitté – Benny Cronert har skickat ut info till SGA 
om detta. 
 
Ludvika MS har meddelat att de snart skall hålla en förarlicensutbildning. 

 
 e) Profilkläder. 

Har kommit och finns hos AW. 
 

 f) Idre / Ungdomsprojekten. 
AW har meddelat ungdomarna styrelsens önskan om att de ska ta över 
ansvaret för Facebooksidan. Vill de inte så ska sidan tas bort. 

 
 g) DOG-gruppen / SBF-konsulter. 

DOG-gruppen haft möte för ca 3 veckor sedan där valberedningen hos SBF 
deltog. 
SBF-konsulterna fortsatt med sina intervjuer (troligen klart nu). En Workshop 
kommer att vara på ordförandekonferensen 26-27/10. 

  
 h) Disciplinnämnden. 

ES har skickat in den på förra mötet beslutade skrivelsen men ej fått något svar 
att de mottagit denna. ES kollar med Disciplinnämnden om de mottagit 
skrivelsen eller inte. 

 
 i) Back-SM skrivelse. 

Skrivelse om den inställda blåskontrollen skickad och svar har inkommit. Ord-

mot-ord-situation. Hur ska vi gå vidare? 

BESLUT: Styrelsen släpper det nu. Men händer samma sak igen bör vi agera. 

 



 j) Julbord. 

Kommer att vara i samband med arbetsdagen/styrelsemötet den 7/12.  

Var: Scandic Väst Gävle samling kl. 09.30 med kaffe. SJ får uppdraget att boka. 

  

 k) Återkoppling mail. 

Alla måste bli bättre på att besvara utskickade mail. 

  

 l) Övriga ärenden/frågor. 

Önskemål har inkommit om att ändra tillbaka från FM (Förbundsmästerskap) till 

DM (Distriktsmästerskap). 

BESLUT: NNBF:s styrelse beslutar enhälligt att byta tillbaka från FM till DM. 

 

§ 8. Miljö. 

Inget inkommet material att diskutera. 
 
 

§ 9. Protokoll Utskott. 

Disciplinnämnden har stängt av 2 onyktra förare. 
 

 
§ 10. Nästa möte. 

28 november  kl. 19.00 Telefonmöte. 
7 december kl. 09.30 Scandic Väst Gävle med SGA, rådgivare 

med flera. Julbord 
 

 
§ 11. Mötets avslutande. 

Ordföranden tackar för dagens möte och förklarar detsamma avslutat. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ordförande    Sekreterare 
 
   
 
Elinore Selldén   Åsa Malkusson 


